

Major Corporate Events

大事回顧

Vedan Vietnam 味丹越南

2006年4月

- Vedagro 固化第二套生產設備完工，可增加固化產能100噸/天
- Completed setting up second set of solidification facility for Vedagro. Daily solidification capacity increased to 100 tonnes.

2006年6月

- 計劃投資部批准興建河靜廠
- Ministry of Planning and Investment approved construction plan of Ha Tinh Plant.

2006年9月

- 第二套複合調味料設備完工，增加產能
- Setting up of second set of compound seasonings equipment completed resulting in enhanced production capacity.

2006年10月

- 酸鹼廠S.R.S.鹽水除硫酸根設備完工，改善鹽水品質，防止電解膜的損耗
- Completed installation of Sulfate Removal System in specialty chemicals production plant, enabling improvement of quality of saline to prevent and avoided wearing of electrolytic membrane.

- 獲同奈紅十字會感謝捐助中部颱風災害
- Accredited by the Red Cross of Dong Nai Province for donating to aid relief work in central Vietnam hit by typhoon



2006年11月

- 增加2個濾湯粗粉結晶罐工程完工，可增加谷氨酸(GA)產能
- Two GA vacuum crystallizing units installed to enhance GA production capacity.

2006年11月

- 獲同奈人委會人道活動優秀成績獎(捐款)
- Received "Award for Outstanding Contribution to Humanity Activities" (donation) from The People's Committee of Dong Nai Province



- 回收V.G.A乾燥機設備完工，可增加VGA產能
- Completed restoring V.G.A dryer equipment to increase production capacity for VGA.

2006年12月

- 醱酵桶氣液分離器(Turbosep)設備，2006年12月已完成4個，2007年繼續完成其它14個，減少消泡劑(Defoamer)的使用量
- Four sets of fermentation turbossep equipment installed in December 2006. 14 more to be installed in 2007 to reduce defoamer consumption.

2007年1月

- 獲同奈人委會執行2006年繳稅義務成績優良獎
- Presented the "Award for the Outstanding Tax Payer in 2006" by The People's Committee of Dong Nai Province.



Vedan Shanghai 味丹上海

2006年10月

- 新產品－高鮮味精『味丹鮮』開發完成
- Completed development of new premium seasonings『味丹鮮』.



2006年11月

- 新產品－風味調味料『美味上桌』開發完成
- Completed development of value-added seasonings『美味上桌』.



2006年12月

- 上海廠風味調味料廠建廠完成，『味丹鮮』『美味上桌』系列新品上市
- Completed construction of Shanghai plant for value-added seasonings, and launched new 『味丹鮮』『美味上桌』 series.

Xiamen Mao Tai 廈門茂泰

2006年12月

- 再次通過中國國家質量監督檢驗檢疫總局頒發QS證書
- Passed inspection of and obtained "Quality Safety Certificate" again from the General Administration of Quality Supervision, Inspection, and Quarantine of the PRC.

Shandong Vedan Snowflake 山東味丹雪花

2006年4月

- 醱酵廠正式投產
- Fermentation plant commenced operation.